
 

JAMARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

Lepi pot 6 

1000 Ljubljana 

 predsedstvo@jamarska-zveza.si 

 https://jamarska-zveza.si 

 

 

Št. zapisnika: 5/24-26 

Ljubljana, 9. 9. 2024 

Zapisnik 5. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Igor Benko, Simon Burja, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Klemen Mihalič, 

Samo Milanič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, 

Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:15. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnikov 3. in 4. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Zapisnika 3. in 4. seje sta sprejeta. 

Sklep 011/24-26: Predsedstvo sprejema zapisnika 3. in 4. seje. 

 



Ad. 3 

Ni bilo razprave. 

 

Ad. 4 

Predsednik: 

Največ dela je imel s sestanki na Upravi RS za zaščito in reševanje. Na MORS smo oddali prošnjo za 

rabljeno terensko vozilo za prevoz opreme na Kanin. Glede DPS se bomo pogovarjali o helikopterskih 

prevozih. Urejamo prevoz drv na goro. 

Župana Bovca zanima stanje jamarske razstave. Trenutno Občina pričakuje, da bi za prostor plačali 

5.000 € letne najemnine, s čimer se JZS ne strinja. 

DZRJL je menda zainteresirano za soorganizacijo dogodka v Bovcu. Dogodek pod pokroviteljstvom JZS 

načeloma podpremo. Jure Tičar bo več poročal na naslednji seji. 

 

Tajnik: 

Ni bilo poročila. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 89.300,70 € 

V zadnjem času nekaj nakazil iz IZRK in URSZR. Društva so plačala izpite. Večja plačila so reflektorji, 

zavarovanja, defibrilatorji, servisi potapljaške opreme za JRS, DDV in posojilo JK Kamnik. Z DPS smo 

imeli letos doslej cca. 3.000 € stroškov. 

 

Kataster: 

Slaba polovica vrednotenj je zaključenih, pokritih je 75% pričakovanih točk. 

 

JRS: 

Poleg prošnje za terensko vozilo za Kanin smo dali tudi prošnjo za izposojo kombija za na sestanek Ecre, 
ki ni bila odobrena. RC VE je imel intervencijo v Tajni jami, kjer se je izgubila jamarka. Z Upravo se 
pogovarjamo o projektih, ki bi jih želeli izpeljati v naslednjih nekaj letih. Dobili smo novega skrbnika 
pogodbe z Upravo, Klemna Bogataja. Predstavniki EŠO bodo šli na sestanek z rudniškimi reševalci in 
pristojnim inšpektorjem. 
 
Varstvo jam: 

V okviru službenega projekta je pregledal 100 onesnaženih jam, v okviru drugega 21 lokacij 

potencialnih povojnih grobišč. V avgustu je pregledal predlog popravkov Zakona o ohranjanju narave 

in podal nekaj predlogov. Odprt je razpis za prostovoljne naravovarstvene nadzornike. Pripravlja članek 

o onesnaženih jamah v Evropi. Opravil je in bo nekaj intervjujev o klimatskih spremembah in ledenih 

jamah. 

 

Izobraževalna služba: 

Poročilo o končanih izpitih je poslal na listo. Preverjanja se je udeležilo 18 kandidatk in kandidatov za 
različne nazive ter 8 inštruktorjev jamarstva pri JZS. En kandidat za jamarja praktičnega preverjanja ni 
uspešno opravil. 
 
Varnostno tehnična služba: 

Ni bilo poročila. 



 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Član ETP naj bi predstavil reševanje iz Križne jame na srečanju Ecre, a se srečanja ne bo udeležil. Delajo 
na potopih v Škocjanskih jamah in Malem okencu, v slednjem so dosegli skoraj 1 km dolžine. 
 
Služba za šport: 

Ni bilo poročila. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

V času 11. – 13. 10. bo Primorsko-Notranjski zbor jamarjev. Vabljeni so tudi ostali. 

Benjamin Lap dela na prenovi spletne strani. 

Novi statut je Upravna enota potrdila, objaviti ga moramo na spletni strani. 

 

Ad. 5 

Pripombe so podajali sproti. 

Nadzorni odbor nas je obvestil, da je prejel in obravnava pritožbo Mateja Zalokarja. 

 
Ad. 6 

Z Ese smo dobili prošnjo po nadaljevanju sodelovanja, s čimer se JZS/JRS strinja. 

 

Seja je bila zaključena ob 20:35. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 
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